



# 香港學生輔助會寶達幼兒園

## 2022/23 學年收生安排

### 流程圖

-2021 年 9 月至 11 月申請人向教育局遞交「2022/23 註冊證」申請



-如申請人在遞交申請時已提供全部所需資料及證明文件，教育局一般可在六至八個星期內完成審核並以郵遞方式發放「2022/23 註冊證」給合資格申請人

-各家長可於 2/8-10/9/2021 親臨本園索取入學申請表格或至本園網站下載  
-遞交表格需於 13-18/9/2021 親臨本園  
-報名費用為\$40



- 每年十一月會約見所有申請人進行面試  
-面試後兩星期會收到書面通知申請結果  
-當正選生未能於註冊期內到校辦理註冊手續，即表示自動放棄學位，學校會通知備取生取代其學位



-註冊日期為 6 - 8/1/2022(星期四至星期六)  
-註冊時必須出示「2022/23 註冊證」與及繳付註冊費\$1,000  
-註冊費將於 2022 年 8 月份學費扣除，若果本園獲得教育局全數資助 2022/23 年學費，本園將於 2022 年 8 月後會安排退款  
-各家長如在註冊後想轉校，可到本園取回「2022/23 註冊證」，但不會退還「註冊費」

### 收生準則

- K1 學額 33 名
  - 就讀本園 N1 班的幼兒優先考慮
  - 其次會考慮有兄姐在本園就讀、有家庭需要的申請人
- (請留意由於學位有限，並非所有符合優先考慮的申請人均會取錄)

## 非華語兒童入學申請的安排

- 在面見非華語兒童時，家長和兒童由懂得中文的親友陪同會面。



# Hong Kong Student Aid Society Po Tat Nursey

## 2022/23 admission applications Flowchart

-Applicants apply to EDB for the "2022/23 Registration Certificate" from September to November 2022



-Upon receipt of the applications with all necessary information and documents provided, EDB will generally take six to eight weeks to complete processing of the applications and issue the "2022/23 RC" to eligible applicants by post

-Application form can be obtained in person or download from the website around 2/8 - 10/9/2021.  
-Return of application form in person around 13-18 /9/ 2021  
-Application fee : \$40



-Interview will be arranged around November and those applicants will be according to the admission criteria  
-Result will be mailed to applicants 2 week later  
-When the students who are currently admitted fail to register at the school within the registration period, they will automatically give up the places and the school will notify the waiting list student to replace their places.



-Parents should complete the registration procedures for their child from 6 to 8 January 2022 (Thursday to Saturday)  
-"2022/23 RC" should be submitted and \$1,000 registration fee should be paid  
-The registration fee will be deducted from the 2021 August tuition fee. If the government subsidy can be sufficient for us to provide the service, the registration fee will be refunded after August.  
-An applicant is required to get back the "2022/23 RC" with which has registered, but the registration fee will not be refunded.

### Admission criteria

- The enrollment on K1 is 33
  - Our enrolled N1 students as the first priority
  - The applicant with sibling(s) currently studying in our nursery and the applicant from families in need will be given due priority consideration
- (As the number of school places is limited, please understand that not all applicants fulfilling the priority consideration will be guaranteed a school place.)

### Arrangement for admission application of non-Chinese Speaking (NCS) Children

- When interviewing NCS children, parents and children are allowed to be accompanied by a Chinese speaking relative/friend to facilitate communication.